

No. 72440

Certificate of registration

The Secretary-General of the United Nations

hereby certifies that the following international agreement has been registered with the Secretariat, in accordance with Article 102 of the Charter of the United Nations:

No. 58066. **Israel and Mexico**

Framework Agreement between the Israel Space Agency of the State of Israel and the Mexican Space Agency of the United Mexican States concerning cooperation in the exploration and use of outer space for peaceful purposes. Mexico City, 14 September 2017

Registration with the Secretariat of the United Nations:
Israel, 29 January 2024

Done at New York on 15 April 2024

For the Secretary-General



Certificat d'enregistrement

Le Secrétaire général de l'Organisation des Nations Unies

certifie par la présente que l'accord international indiqué ci-après a été enregistré au Secrétariat, conformément à l'Article 102 de la Charte des Nations Unies :

No. 58066. **Israël et Mexique**

Accord-cadre entre l'Agence spatiale israélienne de l'État d'Israël et l'Agence spatiale mexicaine des États-Unis du Mexique relatif à la coopération dans l'exploration et l'utilisation de l'espace extra-atmosphérique à des fins pacifiques. Mexico, 14 septembre 2017

Enregistrement auprès du Secrétariat des Nations Unies :
Israël, 29 janvier 2024

Fait à New York le 15 avril 2024

Pour le Secrétaire général